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 Амерички амбасадор у Србији Ентони Годфри рекао је да је ситуација у САД "напета",
али да је уверен да ће његова земља из тога изаћи "као боље и праведније друштво".

  

  "Борба за једнакост и правду је саставни део америчког бића. Сви ми радимо на томе
да остваримо сан доктора (Мартина Лутера) Кинга. Никада нећемо бити савршено
друштво али не смемо престати да то покушавамо без обзира на све", рекао је Годфри
за лист Данас.   

Поводом протеста због полицијског убиства Џорџа Флојда у Минесоти, он је рекао да је
Флојдова смрт велика трагедија.

  

"Знате, ми смо народ који се руководи владавином права, али нам је такође јасно да
некада нисмо дорасли својим идеалима. Ипак сам уверен да ће правосудје Сједињених
Држава привести правди оне који су одговорни за трагичну смрт господина Флојда.
Нико није изнад закона", рекао је амерички амбасадор.

  

Годфри је о протестима рекао да "многи амерички грађани на мирним окупљањима
траже више једнакости и правде", као и да су слобода говора, изражавања и мирног
окупљања утемељени у америчком Уставу.

  

"Искрено преиспитивање грешака и пропуста које смо направили као нација није лако,
али не можемо и не треба да покушавамо да кријемо ове проблеме од остатка света
нити да се претварамо да их нема. Ми смо отворено друштво", изјавио је он.
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Према његовим речима, демократија уме да буде бучна и конфузна, али да су "расправа
и уљудно неслагање" у центру свих демократија и да се САД крећу ка друштву о каквом
је шездесетих година говорио Мартин Лутер Кинг.

  

(Бета-Данас)
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